

6. Epistolar

Mitteilungen von August Hermann Francke an Georg Heinrich Neubauer.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 18.12.1718

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-18503

Domino Neubaucro.

82. 10. 11.

Litteris tuis, quas hodie ad Dominū Böhmiū Londi-
num mittis, miseris quæso salutem, qua non tantum Do-
minum Böhmiū, sed etiam per ipsum Dominū Neu-
mañum, Societatis Secretariū, officiōssime impertio,
eumq; rogo, velit pro sua singulari humanitate Schultzii,
Dallium et Listermaacherū, negotiō missionis destitutos,
et jam, ut spero, Numine secundo, in Angliam delatos,
benigne excipere, eosq; Societati Illustrissima de meliori con-
mendare. Recordor n. cum gratiarum actione incolytam illā

Societatem Giegenbalgium et reliquos Missionarios utro-
citroq; meantes omni humanitatis genere et beneficiis
quam plurimis affectisse, sine dubio eum in finem, ut eos eo
magis accenderent ad gloriam Dei omni studio apud Indos
promovendam, qui etiam revera conspecto hoc Anglicæ nationis zelo
in bono suo proposito confirmati fuerunt. Hala Magdab. d.
18. Dec. 1763.

Domino Böhmio.

Non sine gaudio intellexi, fuisse nuper qui Guineam tibi pro Orphanotro-
phæo nostro offerret; nec donarium hoc in se tantum considero et grato animo
accipio, sed animi benignum et humanum benefactoris maxime exorulo, cui
velim meo nomine gratias agas et remunerationem divinam ap-
precieris.